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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   47/2022

ΑΠΟΦΑΣΗ   650/2022

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 11η Νοεμβρίου 2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 47η/2022 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 111308/7-11-2022 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Μαρινάκης Σαράντος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.             
1) Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Λιάππας Λεωνίδας,                    
4) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 5) Μπασακίδης Νικόλαος και 6) Φάβας Γεώργιος.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αγγελής Αναστάσιος και 
2) Τζαμουράνης Βασίλειος.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής          
κ.κ. Σκοπετέας Αναστάσιος και Σωφρονάς Γεώργιος, οι οποίοι συμμετέχουν στη συνεδρίαση 
αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Αγγελή Αναστάσιο και Τζαμουράνη Βασίλειο, 
αντίστοιχα.   

Επίσης, στη συνεδρίαση κλήθηκαν, ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 
Καλαμάτας  κ. Λύρας Παναγιώτης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Βρομόβρυσης  
κ. Αλιφέρης Κωνσταντίνος, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν 
τις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, οι οποίοι δεν παραβρίσκονται. 

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκονται, ο Δήμαρχος Καλαμάτας κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 652 απόφαση), τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής 
Επιτροπής κ.κ. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος και Οικονομάκου Μαρία, καθώς και ο  
Αντιδήμαρχος κ. Καραγιάννης Ανδρέας.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια ζητείται από τον κ. Πρόεδρο, η εκτός ημερήσιας διάταξης συζήτηση του 
θέματος λόγω του κατεπείγοντος χαρακτήρα του, με τίτλο:

Επί των 1ου και 2ου πρακτικών της επιτροπής διεξαγωγής του δημόσιου ανοιχτού 
ηλεκτρονικού διαγωνισμού για τη «Λειτουργία κινητής μονάδας επεξεργασίας 

Α.Σ.Α.» 

μετά το υπ’ αριθμ. πρωτ. 113082/11-11-2022 σχετικό έγγραφο της Διεύθυνσης Διαχείρισης 
Απορριμμάτων & Οχημάτων του Δήμου και τα διαβιβαζόμενα με αυτό 1ο και 2ο πρακτικά της 
Επιτροπής για τον εν λόγω διαγωνισμού που είχαν σταλεί στα μέλη της Οικονομικής 
Επιτροπής προς ενημέρωση και έχουν αναλυτικά ως εξής: 

Έγκριση του 1ου και 2ου Πρακτικού της Επιτροπής του Διαγωνισμού με τίτλο: «ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 
ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α.» 

Σας διαβιβάζουμε το 1ο και 2ο πρακτικό της Επιτροπής Διαγωνισμού (η οποία έχει οριστεί με την 
αριθμ. 549/2022 Απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής) που αφορούν: τον έλεγχο των 
δικαιολογητικών συμμετοχής, τεχνικής προσφοράς & οικονομικής προσφοράς, την ανάδειξη 
προσωρινού αναδόχου στον αριθ. 174074 ηλεκτρονικό διαγωνισμό της υπ. αριθ.:99504/7-10-2022 
διακήρυξης του δημόσιου ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού άνω των ορίων της Διεύθυνσης 
Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων του Δήμου Καλαμάτας για την: «ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ 
ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α.» και παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες. 

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ

1ον ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΓΙΑ «ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α.» 

Στην Καλαμάτα, σήμερα 11-11-2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 8:00 π.μ. στο γραφείο 008 της 
Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων, συνεδρίασε η επιτροπή που συστήθηκε με την 
υπ. αριθ. 549/2022  απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας, προκειμένου να 
αποσφραγίσει ηλεκτρονικά τις προσφορές που υποβλήθηκαν στον υπ. αριθ. 174074 ηλεκτρονικό 
διαγωνισμό της υπ. αριθ.:99504/7-10-2022 διακήρυξης του δημόσιου ανοικτού ηλεκτρονικού 
διαγωνισμού άνω  των ορίων της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων του Δήμου 
Καλαμάτας για την : « ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α.».

 Στη συνεδρίαση της επιτροπής, που είχε απαρτία, παρέστησαν οι εξής:

Α/Α ΙΔΙΟΤΗΤΑ ΣΤΗΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ
1. Τακτικό Μέλος Καλογερόπουλος Αθανάσιος
2. Τακτικό Μέλος Καντή Παναγιώτα
3. Τακτικό Μέλος Τσάκαλης Ηλίας 

Η επιτροπή αφού έλαβε υπόψη της την υπ. αριθμ.: 99504/7-10-2022 διακήρυξη της Διεύθυνσης 
Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων του Δήμου Καλαμάτας για την ανάθεση των εργασιών: 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α. 
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Ο διαγωνισμός της προαναφερόμενης διακήρυξης διεξήχθη ηλεκτρονικά, σύμφωνα με τα 
αναφερόμενα σε αυτή, μέσω του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (στο 
εξής σύστημα) και είχε λάβει ως αύξοντα αριθμό (α/α) ηλεκτρονικού διαγωνισμού συστήματος τον 
αριθμό: 174074

Η καταληκτική ημερομηνία υποβολής των προσφορών ήταν σύμφωνα με τη διακήρυξη η 7η 
Νοεμβρίου  2022 και ώρα 15:00.

Στη συνέχεια η επιτροπή, για την ηλεκτρονική αποσφράγιση των προσφορών, συνδέθηκε στο 
σύστημα, επέλεξε τον ηλεκτρονικό διαγωνισμό 174074 και διαπίστωσε ότι αφενός ο διαγωνισμός 
ήταν χαρακτηρισμένος από το σύστημα ως «κλειδωμένος» και αφετέρου ότι είχε υποβληθεί 
εμπρόθεσμα στο διαγωνισμό προσφορά από (1) έναν οικονομικό φορέα με τα παρακάτω στοιχεία:  

Οικονομικός  φορέας Ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής 
υποβολής προσφοράς

GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ 
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ε.Π.Ε. 

07/11/2022 
13:35:59

Στη συνέχεια τα μέλη της επιτροπής που διαθέτουν τους απαραίτητους κωδικούς για την 
αποσφράγιση των προσφορών, καταχώρησαν διαδοχικά σε ειδική φόρμα του συστήματος τα 
διαπιστευτήρια τους (όνομα χρήστη και κρυφό προσωπικό κωδικό πρόσβασης), προκειμένου να 
αποσφραγισθεί η προσφορά. Αμέσως μετά την παραπάνω ενέργεια, η προσφορά αποσφραγίσθηκε 
και συγκεκριμένα αποσφραγίσθηκε ο υποφάκελος «Δικαιολογητικά συμμετοχής – Τεχνική 
προσφορά», με αποτέλεσμα να είναι δυνατή πλέον η πρόσβαση στο περιεχόμενό του. 

Μετά την ηλεκτρονική αποσφράγιση της προσφοράς, η επιτροπή διαπίστωσε ότι έχει λάβει από το 
σύστημα, τον παρακάτω αναφερόμενο μοναδικό α/α συστήματος :

Οικονομικός  φορέας Α/Α προσφοράς συστήματος
GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ 

ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ε.Π.Ε.
309146

Στη συνέχεια η επιτροπή διαπίστωσε ότι είχαν αποσταλεί προς το Δήμο Καλαμάτας εμπρόθεσμα σε 
έντυπο φάκελο τα δικαιολογητικά  συμμετοχής – τεχνική προσφορά με αρ. πρωτ.:112090/9-11-
2022. 

 Ακολούθως  η επιτροπή προχώρησε στον έλεγχο της ηλεκτρονικής & έντυπης προσφοράς  του 
φακέλου: «Δικαιολογητικά συμμετοχής- Τεχνική προσφορά»

Α) Δικαιολογητικά συμμετοχής:

1. Εγγυητική επιστολή ποσού 34.800,00 ευρώ από το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων        162-
ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ για τη συμμετοχή του στο διαγωνισμό. 
Η εν λόγω επιστολή έχει αποσταλεί και σε έντυπη μορφή στον έντυπο φάκελο των δικαιολογητικών 
στην επιτροπή εμπρόθεσμα ταχυδρομικώς. 
Στη συνέχεια η επιτροπή έστειλε το αριθμ. πρωτ: 112842/ 11-11-2022 έγγραφο στο Ταμείο 
Παρακαταθηκών και Δανείων (162) Λιβαδειάς με το ερώτημα της γνησιότητας και έλαβε την αριθμ. 
πρωτ: 112919/11-11-2022 απάντηση όπου βεβαιώνεται η γνησιότητά της, 

2. Το τυποποιημένο έντυπο Ε.Ε.Ε.Σ. όπως προβλέπεται στην παρ. 4 του άρθρου 79 του Ν.4412/2016, 
σύμφωνα με την παρ. 2.2.9.1. της διακήρυξης, το οποίο ήταν ορθά συμπληρωμένο. 
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Β) Τεχνική προσφορά: Η Τεχνική Προσφορά του αναδόχου καλύπτει τις απαιτήσεις και 
προδιαγραφές της  υπ’ αριθ. 99504/7-10-2022 διακήρυξης και του Παραρτήματος Ι αυτής (μελέτη  
αριθ. 10/2022). 

Η επιτροπή εξετάζοντας όλα τα ανωτέρω στοιχεία αποδέχεται τα δικαιολογητικά  συμμετοχής και 
την Τεχνική προσφορά του Οικονομικού φορέα : «GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ 
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ε.Π.Ε.»

και  εισηγείται  προς την Οικονομική επιτροπή:

την αποδοχή των Δικαιολογητικών συμμετοχής - Τεχνική προσφορά του οικονομικού φορέα. 

Στο σημείο αυτό η επιτροπή ολοκλήρωσε το έργο της και συνέταξε το παρόν πρακτικό το οποίο 
υπέγραψε σε τέσσερα (4) αντίγραφα.

Η επιτροπή

     Καλογερόπουλος Αθανάσιος              Καντή Παναγιώτα                    Τσάκαλης Ηλίας

2ο  ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΓΙΑ «ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α.»  
 

Στην Καλαμάτα, σήμερα 11-11-2022  ημέρα Παρασκευή και ώρα 9:45 στο γραφείο 008 της 
Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων, συνεδρίασε η επιτροπή που συστήθηκε με την 
υπ. αριθ. 549/2022 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας,  προκειμένου να 
αποσφραγίσει ηλεκτρονικά την προσφορά  που υποβλήθηκε στον υπ. αριθ. 174074 ηλεκτρονικό 
διαγωνισμό της υπ. αριθ.:99504/7-10-2022 διακήρυξης του δημόσιου ανοικτού ηλεκτρονικού 
διαγωνισμού άνω  των ορίων της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων του Δήμου 
Καλαμάτας για την : 

« ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α.».

Στη συνεδρίαση της επιτροπής, που είχε απαρτία, παρέστησαν οι εξής:

Α/Α ΙΔΙΟΤΗΤΑ ΣΤΗΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ

1. Τακτικό Μέλος Καλογερόπουλος Αθανάσιος

2. Τακτικό Μέλος Καντή Παναγιώτα

3. Τακτικό Μέλος Τσάκαλης Ηλίας 

Η επιτροπή προχώρησε στην αξιολόγηση της οικονομικής προσφοράς του μοναδικού συμμετέχοντα.

Για την ηλεκτρονική αποσφράγιση της  οικονομικής  προσφοράς,  η Επιτροπή συνδέθηκε στο ΕΣΗΔΗΣ 
με τα διαπιστευτήριά της (όνομα χρήστη και κρυφό προσωπικό κωδικό πρόσβασης), επιλέγοντας τον 
ηλεκτρονικό διαγωνισμό 174047.

 H υποβληθείσα οικονομική προσφορά παρουσιάζεται στον παρακάτω πίνακα όπως ελήφθη από την 
πλατφόρμα του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) με κωδικό 
αριθμό συστήματος 309146 της εταιρείας «GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ 
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ε.Π.Ε.» ως ακολούθως:
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Η υποβληθείσα οικονομική προσφορά είναι 2.157.600,00 € με το ΦΠΑ και 1.740.000,00 € χωρίς το 
ΦΠΑ και κρίνεται αποδεκτή διότι προσφέρει  τιμή ίση με την τιμή της μελέτης  (2.157.600,00 €) και 
είναι σύμφωνη με τους όρους της διακήρυξης και της μελέτης. 

Οπότε η επιτροπή διαγωνισμού λαμβάνοντας υπόψη:
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1. Την υπ. αριθμ:99504/7-10-2022 προκήρυξη του Δημάρχου, με ΑΔΑΜ: 22PROC011403883
2. Την υποβληθείσα προσφορά της εταιρείας: «GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ 

ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ε.Π.Ε.»
3. Τις διατάξεις του Ν.4412/2016 και του Ν.4782/2021
4. Το 1ο  πρακτικό αποσφράγισης και αξιολόγησης δικαιολογητικών –τεχνικής προσφοράς,

αποφαίνεται πως η συνολική προσφορά της εταιρείας: «GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ 
ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ε.Π.Ε.» καλύπτει τις απαιτήσεις και προδιαγραφές της υπ’αριθ. 
99504/7-10-2022 διακήρυξης και του παραρτήματος Ι αυτής (μελέτη αριθ. 10/2022), 

προτείνει προς την Οικονομική επιτροπή:

την ανάδειξη της εταιρείας: «GREENMEDIA –ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ 
Ε.Π.Ε.»  ως προσωρινού  αναδόχου για την «ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ Α.Σ.Α. » 
που αφορά στον υπ. αριθ.174074 ηλεκτρονικό διαγωνισμό και στην υπ. αριθ.: 99504/7-10-2022 
διακήρυξη της Διεύθυνσης  Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων του Δήμου Καλαμάτας με τιμή 
2.157.600,00 € συμπεριλαμβανομένου του  Φ.Π.Α. 

Στο σημείο αυτό η επιτροπή ολοκλήρωσε το έργο της και συνέταξε το παρόν πρακτικό το οποίο 
υπέγραψε σε τέσσερα (4) αντίγραφα.

Η επιτροπή

     Καλογερόπουλος Αθανάσιος              Καντή Παναγιώτα                    Τσάκαλης Ηλίας

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται σχετικά, έχει αναλυτικά ως εξής:

Το 1ο θέμα θα το εισηγηθεί ο Γιάννης ο Ζαφειρόπουλος.
Εγώ να πω δυο κουβέντες μόνο, γιατί είχα πει στην τελευταία συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου ότι έχουμε μία συνάντηση τις επόμενες μέρες με εκπροσώπους της 
ΤΕΡΝΑ για να συζητήσουμε πώς θα γίνει η μετάβαση της διαχείρισης στην κεντρική 
διαχείριση, που τόσο πολύ όλοι επιθυμούμε και επιδιώκουμε να φτάσουμε σ’ αυτό το 
αποτέλεσμα. 
Από αυτή τη συζήτηση προέκυψε ότι το εργοστάσιο στην Καλλιρρόη θα είναι σίγουρα έτοιμο 
την 1η Απριλίου, έτσι μας είπαν τουλάχιστον. 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Αυτό ακριβώς είπα και εγώ, Μαρία, να ξέρεις, αυτό είπα. Όχι, δεν το ’πα εγώ, ο 
Ανδρέας το είπε, ο Ανδρέας ο Καραγιάννης το είπε ότι αυτό είναι 

πρωταπριλιάτικο, και είπαν: «Όχι, εντάξει, τότε ας πούμε 2 Απριλίου», όμως, παρόλα αυτά, 
σοβαρά τώρα να πω ότι μας είπαν ότι Απρίλιο θα δεχθούν οπωσδήποτε τα απορρίμματα στην 
Καλλιρρόη, το αργότερο αρχές Μαΐου, αυτοί πιστεύουν όμως…

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Για επεξεργασία ή για…, για πλήρη ή…;

Θα τα πω όλα, Βασίλη, θα τα πω όλα, θα τα πω όλα.
Λοιπόν, για επεξεργασία με κινητή μονάδα διαχείρισης, όπως λειτουργεί αυτή 

τη στιγμή στην Παλαιοχούνη και μέχρι να αναπτυχθεί το κεντρικό εργοστάσιο. Έχουν έτοιμο 
το ΧΥΤΥ μας είπαν, οπότε μπορούν να υποδεχτούν το υπόλειμμα με τη δεματοποίηση και με 
τη συμπίεση που του κάνουνε, οπότε μπορούμε να ξεκινήσουμε τη διαχείριση.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Φαίνεται, λοιπόν, και το λέω για πρώτη φορά αυτό, έτσι με… και το πιστεύω ότι βλέπουμε 
φως στο τούνελ. Ότι θα ξεκινήσει η διαχείριση μέσα στις πρώτες ημέρες του Απριλίου. Και η 
Καλαμάτα θα σταματήσει να φορτώνει περαιτέρω τον Ταΰγετο, τη Μαραθόλακα, που έχει 
σηκώσει τόσο πολύ μεγάλο βάρος όλη αυτή τη δεκαετία και πλέον από δεκαετία, και θα πάμε 
στην κεντρική διαχείριση τους πρώτους μήνες του 2023 και θα ακολουθήσει η πόλη μας αυτό 
τον στόχο που έχει θέσει: να γίνει κλιματικά ουδέτερη και έξυπνη, γιατί προφανώς η 
διαχείριση των απορριμμάτων και η κυκλική οικονομία είναι απ’ τα βασικά στοιχεία αυτής της 
προσπάθειας. Και θα πρέπει μετά να κάνουμε αυτό που ’χουμε πει τόσες φορές, ότι να 
βάλουμε σε προτεραιότητα την ολοκλήρωση της μελέτης, τη χρηματοδότηση της μελέτης 
που έχουμε στείλει -επαναλαμβάνω- και στο Υπουργείο, μια προμελέτη που έχουμε κάνει 
εμείς, και στην Περιφέρεια, ώστε να γίνει η αποκατάσταση του χώρου, με απομάκρυνση, όσο 
μπορεί να γίνει απομάκρυνση, ήδη συζητήσαμε με την εταιρεία και αυτό το ενδεχόμενο, ότι 
μόλις θα ξεκινήσει η κεντρική διαχείριση, η σωστή διαχείριση στην Καλλιρρόη, γιατί την 
Πρωταπριλιά θα ξεκινήσει η προσωρινή, κάποιους μήνες μετά θα ξεκινήσει το εργοστάσιο. 
Μόλις το εργοστάσιο, λοιπόν, θα είναι έτοιμο να δουλέψει, θα μπορεί να πάρει και μέρος των 
δεμάτων που έχουν συσσωρευτεί αυτή τη στιγμή στη Μαραθόλακα, και το υπόλοιπο μέρος 
γιατί προφανώς είναι πάρα πολύ μεγάλος ο όγκος για να απομακρυνθεί και δεν ξέρω αν 
μπορεί η εταιρεία να δεχτεί τόσο πολύ μεγάλο όγκο, θα γίνει, πρέπει να γίνει μια σοβαρή 
αποκατάσταση.
Βλέπουμε, λοιπόν, φως στο τούνελ, δεν ξέρω πότε θα είμαστε έτοιμοι να γίνει αυτό, υπάρχει 
και το ενδεχόμενο ακόμα και πριν από τον Απρίλιο που ανέφερα να μπορούμε να 
μεταφέρουμε εμείς μέσω Καλλιρρόη για Παλαιοχούνη και να επιστρέφει πάλι πίσω η εταιρεία 
το υπόλειμμα στην Καλλιρρόη. Όπως μας εξήγησαν, η εταιρεία, το κόστος επιστροφής του 
υπολείμματος απ’ την Παλαιοχούνη στην Καλλιρρόη είναι δικό της, όπως και το κόστος 
μεταφοράς των απορριμμάτων από την Καλλιρρόη στην Παλαιοχούνη είναι δικό της, εμείς, 
δηλαδή, θα πρέπει να πληρώσουμε όπως θα πληρώναμε αν λειτουργούσε η μονάδα στην 
Καλλιρρόη.
Όλα αυτά είναι συζητήσεις, τα ’χουμε βάλει έτσι σε μια βάση όλα, προφανώς για να 
φτάσουμε στο στάδιο της υλοποίησης πρέπει να τρέξουν διαγωνισμοί για να κάνουμε τη 
μεταφορά, τη μεταφόρτωση, όλα αυτά που χρειάζονται αλλά και βέβαια και οι ίδιοι να 
ετοιμαστούν, διότι για να μπορέσουν να δεχτούν έστω και μέσω της μεταφοράς τα 
απορρίμματα στην Παλαιοχούνη θα πρέπει να εγκαταστήσουν μία ακόμα μονάδα, κινητή 
μονάδα επεξεργασίας. Έτσι; Και αυτή η δυνατότητα τους δίνεται επειδή θα λειτουργήσει 
συγχρόνως και το εργοστάσιο στην Παλαιοχούνη.
Αυτά λοιπόν είναι τα θέματα.
Τώρα στα δικά μας. Έχουμε έναν διαγωνισμό με την εταιρεία τον ΗΛΕΚΤΩΡ, ο οποίος 
διαγωνισμός ολοκληρώνεται μέσα στον Νοέμβριο, διαχείρισης απορριμμάτων, 
ολοκληρώνονται, δηλαδή, οι ποσότητες αλλά και ο συμβατικός χρόνος, έχουμε σε εξέλιξη 
έναν διεθνή διαγωνισμό με την αίρεση ότι όταν ξεκινήσουμε τη διαχείριση ή τη μεταφορά 
σταματάμε εκείνη τη στιγμή χωρίς καμία επιβάρυνση για τον Δήμο Καλαμάτας, καλούμαστε 
όμως να δώσουμε λύση μέχρι τη μεταφορά ή μέχρι την κεντρική διαχείριση και αυτή η λύση 
θα δοθεί μέσα από τον διεθνή διαγωνισμό που έγινε, που σ’ αυτόν τον διεθνή διαγωνισμό 
δεν κατέθεσε προσφορά η προηγούμενη εταιρεία ΗΛΕΚΤΩΡΑΣ και κατέθεσε μόνο μία εταιρεία 
προσφορά, η GREENMEDIA, αν τη λέω σωστά, νομίζω έτσι λέγεται, Γιάννη, GREENMEDIA;

ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΣ: GREENMEDIA.

GREENMEDIA η εταιρεία, οπότε εμείς πρέπει να πάμε με άλλη εταιρεία τώρα 
στη συνέχιση της διαχείρισης των απορριμμάτων, μέχρι να φτάσουμε σ’ όλα 

αυτά τα στάδια που ανέφερα νωρίτερα.
Και έτσι λοιπόν για να μπορέσουμε να τρέξουμε γρήγορα και να μη δημιουργηθεί κανένα 
κενό στον Δήμο μας, καλούμαστε σήμερα να εγκρίνουμε το 1ο και το 2ο πρακτικό, το 1ο 
πρακτικό που αφορά τα δικαιολογητικά, το 2ο πρακτικό που αφορά την τιμή. Η τιμή της 
διαχείρισης είναι 60 ευρώ ο τόνος συν το ΦΠΑ.
Να θυμίσω ότι πληρώναμε 59 ευρώ τον τόνο, έγινε μία έκπτωση 2 ευρώ, έπεσε στα 57 ευρώ 
τον τόνο και τώρα γυρίζει στα 60 ευρώ τον τόνο. 68 ευρώ τον τόνο είναι στην κεντρική 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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διαχείριση.
Λοιπόν, αυτά από μένα, δεν ξέρω αν θέλετε κάποια ερώτηση να μου κάνετε.
Ήθελα να σας ενημερώσω εγώ προσωπικά γι’ αυτό το θέμα, μιας και έκανα μία αναφορά και 
στο Δημοτικό Συμβούλιο και νομίζω είναι πάρα πολύ κρίσιμο και μας αφορά όλους αυτό.

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Ναι, εγώ μπορώ, κ. Δήμαρχε, να μιλήσω;

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Βεβαίως.

Συγνώμη, κ. Σωφρονά, συγνώμη. 
Να ευχαριστήσουμε τον Δήμαρχο. Θα παραμείνετε, κ. Δήμαρχε.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα παραμείνω λίγο ακόμα, ναι. Θα παραμείνω λίγο ακόμα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ξεκινήσουμε με την εκπροσώπηση στην Οικονομική Επιτροπή. 

Για τον Δήμαρχο είναι η ερώτηση. 
Συγνώμη, κ. Κοσμόπουλε, έχετε δίκιο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κοσμόπουλε έχετε τον λόγο. 

Θα ήθελα στις συζητήσεις που θα κάνετε, κ. Δήμαρχε, και επειδή ο κ. 
Ζαφειρόπουλος μας είχε ενημερώσει ότι η δικιά μας διαχείριση είναι πολύ 

καλύτερη από αυτή που γίνεται στην Παλαιοχούνη αυτή τη στιγμή, να ελέγξουμε και τη 
δυνατότητα εάν δεν μπορούν…, μπορούν να παραλάβουν μόνο δέματα στην Καλλιρρόη και 
δεν μπορούν να κάνουν διαχείριση στην Καλλιρρόη, να συνεχίσουμε εμείς τη διαχείριση, να 
δούμε τα οικονομικά βέβαια στοιχεία -έτσι;- και να στέλνουμε εκεί το υπόλειμμα.
Εντάξει, νομίζω ότι καλό θα είναι να το συζητήσετε. Η δικιά μου άποψη αυτή είναι. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το έχουμε συζητήσει ήδη αυτό. 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εντάξει, εντάξει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώσατε, κ. Κοσμόπουλε;

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Σωφρονάς, ορίστε.

Κύριε Δήμαρχε, όπως γράφτηκε, είχατε μια συνάντηση για τον αγωγό 
ύδρευσης. Αν μπορούσατε να μας πείτε δυο λόγια, τι έγινε και σε σχέση με τη 

διακοπή την πολύωρη που είχαμε πρόσφατα, είναι ένα μείζον θέμα για τον Δήμο. 
Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Λιάππας. 

Και εγώ θα ήθελα μία ερώτηση να κάνουμε, κ. Δήμαρχε: Πόσο παραπάνω θα μας 
πάνε τα σκουπίδια, αν έχουμε βγάλει έναν προϋπολογισμό, πόσο επιπλέον θα 

επιβαρυνθεί ο προϋπολογισμός μας για τη μεταφορά τους στην Καλλιρρόη;
Και ένα δεύτερο: Τι γίνεται με τον Σταθμό Μεταφόρτωσης;

Λοιπόν, να ξεκινήσω από το πρώτο, απ’ την πρώτη ερώτηση. Αν αυτή τη 
στιγμή συνεχίσουμε εμείς να κάνουμε διαχείριση στη Μαραθόλακα και πρέπει 

να στέλνουμε το υπόλειμμά μας προς ταφή, σημαίνει ότι θα ’χουμε ένα κόστος 60 ευρώ τον 
τόνο εδώ στη Μαραθόλακα, όπου κάνουμε διαχείριση, συν 31 ευρώ τον τόνο το κόστος για 
το υπόλειμμα που θα επιστρέφουμε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ:

ΛΙΑΠΠΑΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Με τη μεταφορά;

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Χωρίς τη μεταφορά. Συν τη μεταφορά. Οπότε δεν είναι…

…(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 31 ευρώ επειδή θα το βάζουνε 
μέσα;

Το τέλος ταφής είναι 20 ευρώ τον τόνο. Η επεξεργασία της προετοιμασίας της 
ταφής είναι 11 ευρώ ο τόνος. Οπότε πάει στα 31 ευρώ.

Άρα λοιπόν αυτό που κάνουμε εμείς, πώς εξηγούνται τα 60; Άμα δεν 
παίρνουμε…

Εε έτσι είναι τα πράγματα, γιατί εμείς τα αποθηκεύουμε.
Οπότε, λοιπόν, δεν συμφέρει και δεν θέλει και η εταιρεία για να μπορέσει να 

παραλαμβάνει μόνο το υπόλειμμα απ’ τον Δήμο Καλαμάτας, πρέπει να τροποποιήσει τους 
περιβαλλοντικούς όρους που αυτό είναι πιο σημαντικό απ’ όλα. Οπότε δεν γίνεται αυτό.
Εκεί λοιπόν επιλέγεις εσύ και αναπτύσσεις πολιτικές μείωσης του όγκου των απορριμμάτων, 
δημιουργείς αν θέλεις Σταθμό Διαχείρισης οργανικού, κομποστοποίηση δηλαδή, αν θέλεις 
επεξεργάζεσαι τα ανακυκλώσιμα ή στέλνεις μόνο τα ανακυκλώσιμα χωρίς να λειτουργείς το 
ΚΔΑΥ που έχεις στην Καλαμάτα εδώ για να αποφύγεις την επιστροφή του υπολείμματος που 
έρχεται απ’ το ΚΔΑΥ, υπάρχουνε κάποιες προτάσεις, τα ’χω συζητήσει όλα αυτά, έχουμε και 
την εμπειρία, γνωρίζει και η Διευθύντρια καλά το θέμα, θα δούμε πώς θα το χειριστούμε και 
με ποιο τρόπο, πάντως σημαντικό είναι, το επαναλαμβάνω γιατί αυτό νομίζω είναι κρίσιμο, 
για πρώτη φορά πραγματικά και εγώ πιστεύω ότι τους πρώτους μήνες του 2023 θα λυθεί το 
θέμα της κεντρικής διαχείρισης και πλέον η Καλαμάτα θα μπει σε ένα άλλο στάδιο, σε μια 
άλλη εποχή.
Λοιπόν, για τη διακοπή είπα, ότι αυτές οι αυξομειώσεις τάσης που έγιναν, προκάλεσαν 5 πολύ 
μεγάλες ζημιές στο δίκτυο. Η μία από αυτές ήταν πάρα πολύ μεγάλη πραγματικά, στο 7ο, στο 
Πειραματικό εκεί Γυμνάσιο και είχε ως αποτέλεσμα να μείνει η Δυτική Καλαμάτα και κάποιες 
ώρες χωρίς νερό. Αρκετές ώρες χωρίς νερό.
Αν είχαμε βέβαια την κεντρική δεξαμενή, αυτή που έχουμε εξασφαλίσει τη χρηματοδότηση 
και θα φτάσει εκεί ο αγωγός για αυτά τα 8,5 χιλιάδες κυβικά έχει πενταπλάσια αντοχή απ’ 
όλες τις δεξαμενές που έχουμε. Οπότε άνετα θα μπορούσε ο Δήμος να μην έχει προβλήματα 
νερού, μόνο και μόνο με την αποθήκευση που υπάρχει εκεί.
Τώρα για τον Φ 800, είπα κάποια πράγματα και στο Δημοτικό Συμβούλιο, τα αναφέρω και 
πάλι. Κάναμε μια συζήτηση με τον Υπουργό, παρουσία και υπηρεσιακών στελεχών, 
συζητήσαμε όλα αυτά, είπαμε ότι 8 μήνες πριν η αύξηση στις τιμές ήταν 80%, κάποιους 
μήνες πριν ήταν 60% και τώρα αυτή τη στιγμή θεωρείται ότι η αύξηση είναι περίπου στο 30 
με 35%.
Υπάρχει μία αναθεώρηση τιμολογίων στο 25%, υπάρχει μια συζήτηση στο 2ο εξάμηνο αν 
χρειαστεί να μπει ένα ποσοστό ακόμα για να γίνει το έργο.
Θεωρούμε, θεωρεί το Υπουργείο και εμείς με την ανάλυση που έχουμε κάνει ως ΔΕΥΑ 
Καλαμάτας και ο Σύνδεσμος βέβαια, ότι μπορεί το έργο πλέον να υλοποιηθεί. Είναι εφικτό 
αυτό, είναι μικρή η απόκλιση, μπορεί να καλυφθεί αυτή η απόκλιση αν τελικά δεν πέσουν οι 
τιμές που έχει μια αποκλιμάκωση των τιμών και αυτό είναι πάρα πολύ χρήσιμο, αν δεν 
πέσουν οι τιμές και άλλο το επόμενο δίμηνο, που θεωρούμε θα πέσουν, ακόμα και έτσι το 
έργο μπορεί να υλοποιηθεί με μία συμπληρωματική σύμβαση, με κάποιους άλλους τρόπους.
Έχουμε κλείσει τη μεγάλη ψαλίδα που υπήρχε. Θέλετε επειδή πέσαν οι τιμές; Θέλετε επειδή 
αυξήθηκε με ένα σημαντικό ποσοστό η αναθεώρηση (;) απ’ το 11 πήγε στο 25, έχει κλείσει η 
ψαλίδα, το έργο θα υλοποιηθεί.
Λοιπόν, για τον Σταθμό Μεταφόρτωσης έχει σταλεί στο Ελεγκτικό Συνέδριο, περιμένουμε την 
έγκριση για να μπορεί μετά να γίνει η υπογραφή και να ξεκινήσει να κατασκευάζεται. Είναι 
πάρα πολύ κοντά, λοιπόν, ο Σταθμός Μεταφόρτωσης, γιατί και αυτό είναι πολύ χρήσιμο, 
δηλαδή να μεταφέρουμε. 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Τώρα πόσο είναι το κόστος στην Καλλιρρόη; Είπα είναι 68 ευρώ τον τόνο τιμή εισόδου, είναι 
συν τη μεταφορά που θα κάνεις για να πας εκεί τα απορρίμματά σου, συν το 20% το τέλος 
ταφής, γιατί εδώ είναι το οξύμωρο: αν κάποιος τα πετάει τα απορρίμματά του…, 20 ευρώ τον 
τόνο το τέλος ταφής, αν κάποιος τα πετάει τα απορρίμματά του δεν πληρώνει τέλος ταφής. 
Αυτός που τα διαχειρίζεται μέσα σε εργοστάσιο πληρώνει τέλος ταφής.
Δεν έχουμε άλλη ερώτηση, έτσι;

Δεν έχουμε πόσο παραπάνω θα πάμε; Τελικό. Τελικό. Με βάση των ποσοτήτων 
που διαχειριζόμαστε. 

Σου είπα. Εντάξει, υπάρχουνε κάποιες μελέτες που έχουνε βγάλει μέσα από τον 
ΦΟΔΣΑ, καλό είναι να μην τα πούμε στον αέρα αυτά εδώ, έχουνε βγει κάποιοι 

12 ευρώ ο τόνος, υπάρχει κάποια προσέγγιση.
Λοιπόν, αυτά. Θέλετε κάτι άλλο, άλλη ερώτηση, όχι, έτσι; Γιάννη, θες κάτι εσύ να 
προσθέσεις;

ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι, Δήμαρχε, εντάξει. Δεν έχω κάτι άλλο.

Συνεπώς ως προς το προ ημερησίας που τέθηκε, κ. Δήμαρχε, υιοθετείται από 
το Σώμα να συζητηθεί και θεωρώ ότι εξαντλήθηκε κιόλα. Συγνώμη, ως προς το 

κατεπείγον; Να συζητηθεί. ΟΜΟΦΩΝΑ εντάσσεται.
Ως προς την ουσία. Ο κ. Κοσμόπουλος;

Εμείς θα είμαστε Κατά, αφού είχαμε καταψηφίσει και τον διαγωνισμό 
κυρίως, όχι γιατί δεν έπρεπε να γίνει, για τον τρόπο που γίνεται η 

διαχείριση -έτσι;- να εξηγήσω.

Ο κ. Κοσμόπουλος ¨Κατά¨. 
Ο κ. Σωφρονάς.

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Επίσης, Κατά.

¨Κατά¨. 
Ο κ. Λιάππας.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Το ίδιο και εγώ, γιατί θα αναιρούσα τον εαυτό μου. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρόλα αυτά να πω ότι έχετε την αγωνία για τη λύση των σκουπιδιών. 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εννοείται.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρόεδρε, να πω μια κουβέντα μόνο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε, κ. Δήμαρχε.

Να πω ότι η εταιρεία μας είχε πει ότι θα δεχτεί τα απορρίμματα του Δήμου 
Καλαμάτας τον Σεπτέμβριο ως τελευταία ημερομηνία, μετά μας είπε τον 

Νοέμβριο, τώρα δηλαδή. Εε γι’ αυτό και έφτασε τόσο αργά να γίνει αυτός ο διαγωνισμός και 
δεν είχε ξεκινήσει, γιατί θεωρούσαμε ότι θα έχει ολοκληρωθεί και θα πάμε τα απορρίμματά 
μας στην Καλλιρρόη, γιατί για να μην παρερμηνεύουμε αυτά που λέω, πάντα λέγαμε ότι θα 
πάμε τα σκουπίδια μας στην Καλλιρρόη. Ποτέ δεν είπαμε ότι δεν θα τα πάμε.

ΛΙΑΠΠΑΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως 
έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, και την ΚΑΤΑψήφιση της πρότασης από τους κ.κ. 
Κοσμόπουλο, Σωφρονά και Λιάππα, κατά πλειοψηφία

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι

Εγκρίνει  τα  1ο  και  2ο πρακτικά της επιτροπής διεξαγωγής του δημόσιου ανοιχτού 
ηλεκτρονικού διαγωνισμού για «Λειτουργία κινητής μονάδας επεξεργασίας 
Α.Σ.Α.», τα οποία αναλυτικά καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής και 
σύμφωνα με όσα αναφέρονται σε αυτά αναδεικνύει προσωρινό ανάδοχο την 
εταιρεία «GREENMEDIA – ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ 
Ε.Π.Ε.», με τιμή 2.157.600,00 €, συμπεριλαμβανομένου του  Φ.Π.Α., γιατί  η 
προσφορά της  καλύπτει τις απαιτήσεις και προδιαγραφές της υπ’ αριθ. 99504/7-
10-2022 διακήρυξης και του παραρτήματος Ι αυτής (μελέτη αριθ. 10/2022).

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Μαρινάκης Σαράντος 1. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης

2. Κοσμόπουλος Βασίλειος

3. Λιάππας Λεωνίδας

4. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

5. Μπασακίδης Νικόλαος

6. Σκοπετέας Αναστάσιος

7. Σωφρονάς Γεώργιος

8. Φάβας Γεώργιος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΣΑΡΑΝΤΟΣ ΧΑΡ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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